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După cum am relatat 
și în articolele anterioa-
re ale Jurnalului de Ilfov, 
primarul orașului Pante-
limon, Marian Ivan,  ne-a 
declarat că se lucrează 
intens în tot orașul, de-
oarece sunt foarte multe 
investiții care se apropie 
de finalizare, majoritatea 
complexe și care au nece-
sitat lucrări de amploare.

Pentru orice așezare, 
infrastructura rutieră es-
te esențială, iar fără mo-
dernizarea acesteia, prac-
tic nu putem vorbi despre 
dezvoltare, viață moder-
nă, standard european. 
Acesta este și motivul 
pentru care modernizarea 
străzii Răscoalei, practic 
cea mai importantă arteră 
din Pantelimon, a benefi-
ciat de o atenție specială 
din partea administrației, 
care a făcut eforturi majo-
re pentru a pune în practi-
că acest proiect.

Modernizarea străzii 
Răscoalei a ajuns în etapa 
de asfaltare. Ceea ce în-
seamnă că s-au terminat 
toate celelalte etape de 
modernizare, adică intro-
ducerea de rețele de ali-
mentare cu apă, canaliza-
re pluvială, iluminat public, 
rețea de alimentare cu ga-
ze. Primarul Marian Ivan  
estimează că această ar-
teră este finalizată la acest 
moment, în proporție de 
peste 50 la sută.

Iar despre rețeaua de 
iluminat stradal, edilul ne-
a spus că este finalizată 
în proporție de 90%. ”Mai 
sunt de montat câțiva stâl-
pi și lămpile. În circa o lună 
și jumătate va funcționa. 
Rețeaua de iluminat public 
din Pantelimon înseam-
nă circa 600 de stâlpi cu 

corpuri de iluminat cu LED 
cu eficiență energetică ri-
dicată, astfel că toată aria 
orașului unde este dome-
niu public este acoperită”, 
a precizat edilul.

Acesta a explicat 
că noul sistem de ilumi-
nat va permite reduce-
rea intensității luminoase 
a corpurilor de iluminat, 
în intervalele orare cu tra-
fic redus sau în funcție de 
traficul rutier sau pietonal 
existent, cât și controlul 
diferențiat al funcționării 
iluminatului public, pe di-
ferite zone, de exemplu 
zone rezidențiale, zone in-
dustriale sau comerciale, 
zone cu trafic rutier intens.

Str. Răscoalei, 
carosabil cu 
lățime de 7 metri 
și trotuare de 
minimum 1 metru

”Reamintim că extin-
derea rețelei de iluminat 
stradal și refacerea stră-
zii Răscoalei sunt două 
proiecte foarte importan-
te pentru Pantelimon. Po-

trivit contractului de aso-
ciere pentru proiectul de 
”Reabilitare, modernizare 
strada Răscoalei DJ 300, 
1,7 km, Consiliul Județean 
Ilfov finanțează lucrările 
de modernizare a acestei 
artere rutiere importan-
te în proporție de 90%, în 
sumă de 11.452.873,85 
lei, iar diferența este su-
portată de bugetul local al 
UAT Pantelimon, în sumă 
de 1.272.541,53 lei. Du-
pă finalizarea introduce-
rii rețelei pluviale, lucrări-
le de modernizare a stră-
zii Răscoalei înseamnă 
amenajarea carosabilului 
cu lățimea de 7 metri și 
a trotuarelor variabile de 
minimum 1 metru, pe am-
bele sensuri de circulație. 

Strada Răscoalei – 
DJ300, a cărei lungime es-
te de 1.680,327 metri, va 
dispune practic de toate 
elementele firești ale unei 
infrastructuri rutiere mo-
derne: asfalt, borduri, ac-
ces la proprietăți, marcaje 
rutiere, indicatoare rutiere, 
limitatoare orizontale deni-
velate de viteză”, ne-a de-
clarat, la rândul său, vice-

primarul orașului Panteli-
mon, Florin-Viorel Cecate.

Sportul, atenție 
specială

În privința stadionu-
lui, edilul Marian Ivan ne-a 
spus că se lucrează la sis-
temul de drenaj al terenu-
lui, a fost finalizată zidă-
ria la parterul clădirii ad-
ministrative și se lucrează 
la etaj. ”Așa cum am co-
municat, orașul nostru va 
avea o nouă bază sportivă 
ce va cuprinde un teren de 
fotbal omologat FRF, cu di-
mensiunile suprafeței uti-
le de evoluție 75,5 x 117 
m și cele ale suprafeței uti-
le de joc 68 x 105 m, teren 
multifuncțional de handbal, 
volei, tenis, baschet, vestia-
re, spații verzi, alei pietona-
le, clădiri auxiliare, tribune 
pentru spectatori, 55 locuri 
de parcare și cabinet medi-
cal.  Consider că investiția 
în sport este una eficientă. 
Îmi place să cred că în ca-
drul clubului ACSO Viitorul 
Pantelimon creștem campi-
oni și formăm caractere”, a 
concluzionat edilul.

Investițiile continuă în orașul Pantelimon

Infrastructura rutieră este o prioritate, 
iar proiectele trebuie derulate permanent

Lucrări ample se derulează în toate 
sectoarele de infrastructură din orașul 
Pantelimon, pentru că nevoile sunt foarte 
mari, iar investițiile pe măsură. Printr-o 
activitate susținută și de amploare, 
administrația orașului Pantelimon speră 
că va reuși să ofere cât mai mult confort 
cetățenilor acestei localități ilfovene.
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